
ZÁPIS
z jednání ZV OS DOSIA DP Autobusy garáže Kačerov

ze dne 8.10.2008

Místo konání malá zasedací síň v budově výpravny na provozovně Kačerov.

Přítomni tito členové ZV Kačerov: Benda M., Bláha J., Brož S., Bureš V., Carvan P., Dvořák
J., Hruška L., Koukal V., Mašek V., Tomášek Z., Topol J.,
Buriánek J. - předseda Podnikového výboru OS DOSIA Autobusy.

Hosté: Buriánek J. zástupce Podnikového výboru OS DOSIA - Autobusy (pV OS)

Jednání zahájeno v 9.30 hod. předsedou ZV panem Bláhou, uvítáním
přítomných a seznámení s programem.

Program: 1. Kontrola předešlého zápisu
2. Projednání setrvání ve funkci p. Bláhy
3. Případná volba nového předsedy ZV
4. Projednání žádosti člena (poskytnutí finančního příspěvku na pohřebné)
5. Různé.

Kontrola předešlého zápisu:
Kritika nepřehlednosti interního předpisu DlI3, bylo splněno - vydána kompletní novelizovaná
verze.
Požadavek finančního příspěvku pro syna zaměstnance p. Váni na dětský tábor byl organizací
zamítnut. Obdržel příspěvek od ZV OS DOSIA Kačerov.

Pan Topol - nesouhlasí s tímto postupem, je potřeba provést úpravu v nové KS, podle
dřívějších KS, kde bylo jinak formulováno. Nebo děti, kteří dovrší 15 let a chodí ještě do 9. třídy -
aby bylo řešeno individuálně, navrhnout a projednat změnu v bodu 5.3.4 KS.

Pan Bláha - podal rezignaci z funkce předsedy ZV, členem ZV zůstane do odchodu do důchodu.
ZV - vzal na vědomí.

Pan Bláha - rovněž se souhlasem vedení provozovny požádal o uvolnění z funkce v revizní komisi
ajako náhradníka navrhnul p. Vladimíra Koukala.
ZV - nemá námitek a ani vedení provozovny.

Pan Bláha - navrhnul na nového předsedu ZV OS DOSIA provozovny Kačerov Autobusy
pana Stanislava Brože, který byl již ZV od doby pracovní neschopnosti pana Bláhy pověřen
jeho zastupování.

Členové ZV - s návrhem na nového předsedu vyslovili souhlas.

ovým před edou ZV OS DO IA provozovny Kačerov Autobu y b. I
zvolen pan tanislav Brož.

Volba byla uskutečněna aklamací, 9 členů pro, 2 se zdrželi.



Pan Buriánek - doporučuje počkat na vyjádření kontroly BOZP pana Vozáb~ která proběhne
13.10.2008
Dle ekonomického zhodnocení podniku změna pracovního režimu na dílně i přes zvýšené určité
náklady v celkovém přínosu vykazuje úsporu 1 mil. Kč.

Pan Buriánek - napíše dopis a uvědomí příslušné složky, že pan Topol a p.Carvan jsou zmocněny
aby byli přítomni při kontrole měření a projekci rozmístění osvětlení na halách, a aby byli účastni
při všech přípravných jednáních na dílně ohledně osvětlení. (p. Žalud, Novotný).

Pan Topol- vznést požadavek aby ochranka na provozovně byla vybavena reflexními vestami při
pohybu po provozovně, zejména v nočních hodinách na odstavných plochá je lze při manipulaci
s autobus snadno přehlédnout.
Zlepšit komunikaci s pí. Hladíkovou-
špatně vytápěné šatny - upravit harmonogram na vytápění, předtápět již před ukončení směny,
nikoliv až když je směna skončena.
Problém s dodáváním náhradních dílů.
Při dlouhodobém ostavení autobusů, jsou rozebírány - díly používány na opravy jiných busů.
Nebyly vozy na odtahy ani traktor, vše se tahalo velkým Volvem - příliš drahé, nezajištěné
náhrady.

Pan Mašek - nepravidelné doplňování nápojových a stravovacích automatů a výskytu zboží
s propadlou lhůtou. Nadsazené ceny, rozdílnost ceny u jednoho výrobku. Není rozdíl v chuti
(káva) při rozdílném výběru.

Pan Buriánek - ZV aby vznesl požadavek, aby dílna dostávala přehled urgentních objednávek.
(Zajistí - p. Brož).

Pan Hruška - potřeba aby zacvičovaní řidiči byli lépe zacvičováni, bylo jim vysvětleno, neznají
neorientují se co, kde se jakým způsobem provádí apd.

Pan Brož - projedná s vedoucím řízení provozu p. Lerchem problematiku zácviků.

Pan Bláha - odbory zrušily televizi jimi zakoupenou a provozovanou, protože podnik zakoupil a
hradí poplatky za televizi ze svých nákladů.

zv - projednal a na základě předložených argumentů souhlasí s poskytnutím mimořádné finanční
odměny pro pana Kincla Josefa organizovaného v odborech DOSIA ve výši 20 000 Kč.

Pan Mašek - internetové stránky: podal informaci o zřízení všeobecných internetových stránek
ZV OS DOSIA Kačerov Autobusy za úhradu 119 Kč.lměsíčně. ZV - souhlasí.
Provozování internetových stránek a pravidelnou údržbu, kterou bude realizovat p. Mašek ZV
souhlasí s poskytnutím 2 dnů refundací měsíčně s tím, že další podléhá schválení předsedy ZV.

Pan Mašek - přednesl stížnosti od zaměstnanců na nevhodné jednání nové MUDr. Hnatišanové
v depu metra Kačerov, která nastoupila na místo MUDr. Kemllerové, které odešla do důchodu.
Předejte poznatky - problémy na ZV.

Pro nedostatek autobusů, při nástupu do služby, zejm při nočních, , mohou být v tkzv. notách
lístky s upozorněním, ,jdi si přebrat zatahující autobus přímo k pumpě".
Při orazítkovávání prostojů, nedávat razítka do textu, je potom nečitelné!

Návrh na zrušení statistiky na provozovně - odbol) nesouhla í.
Při špatném vyplňování jízdních výkazů je potom nikdo neopraví a odešle se do centrály, jde o
peníze lidí. 3



Pan Bláha byl přítomnými požádán aby toto jednáni ještě dokončil.

Pan Brož - žádost na zaměstnance aby se neobávali a spolupodíleli se na připomínkováni veškeré
problematiky včetně aktuálních požadavků na změny v KS, která se bude muset zřejmě otevřít i
když je uzavřena na rok 2008 a 2009, protože je třeba reagovat na legislativní změny, které se
budou muset do KS zapracovat.

Pan Buriánek - potřeba zajistit aby zápisy z provozní komise byly rozesílány v elektronické
podobě.
Pan Koukal- v současné revizní komisi jsou personální problémy - dělá to po každé někdo jiný.

ZV projednal - žádost člena odborů pana Veselého Ladislava o finanční příspěvek na pohřebné
otce. ZV rozhodl vzhledem k sociální tíživé situaci v rodině pana Veselého poskytnout příspěvek ve
výši 3500 Kč.

ZV OS DOSIA - Kačerov poukáže svým členům vánoční příspěvek ve výši 1000 Kč.
Termín zahájení možnost si vánoční příspěvek vyzvednout ZV upřesní bude vypláceno do
31.3.2009. Po tom to termmu nárok na tento pří pě\ek zanLi,..á!!! Mimo v}jimek pro překážky
dlouhodobá pracO\ní ne 'chopno 1. případně jin)' vážn)' dm od. kter}' podléhá chválení ZV.

ikuláV ká besídka - pro děti e u kuteční jako vzd) \ kulturním centru" OVODVOR KÁ"
dne 29 ll. 2008 obota od 10:00 do 12:00 hod.

Posezení s důchodci - bývalými zaměstnanci, kteří jsou organizováni vodborech DOSIA se
uskuteční dne 19.11.2008 od 15:00 hod. v zasedací místnosti v budově výpravny.

Pan Buriánek - kdokoliv může prostřednictvím ZV zaslat jemu návrhy na nová témata pro
školící středisko.
13.10. ve 20:00 hod. Svazová kontrola BOZP na dílně.
24.11.2008 zahájení vyjedná áni o mzdovém navýšení na rok 2009.
Od 1.1.2009 nemocen kou hradí zaměstna\ atel.
Pan Bureš - zřejmě i bude více hlídat zneužívání - zadá podnět ke kontrole???

Pan Brož - speciální interní problémy doporučuje neřešit mimo ZV.

Pan Topol- pí Hladíková nechce jednat se zástupci odborů, odkazuje na mistry.
Parťáky odmítnuto, aby po úpravě pracovní doby na 8,5 hod. bylo za tyto odpracované hodina
zaplaceno a nekalkulovalo se ze započtením do mzdového navýšení, které by mělo být odděleno
zvlášť.
Aby předsedové odborových organizací na OŘ otevřeli otázku nárůstu mzdových prostředků, aniž
by se propouštělo.
Osvětlení pracovišť na halách je nevhodné - 20 luxů je nyní má být alespoň 200 - 300 luxů. Na
úpravě se doposud nepracuje.
Rozdělení denní pracovní čety ze 4 pracovníků na 2 ve dne a 2 v noci, celkový objem práce je
stejný. Svítí veškeré osvětlení - vzhledem k produktivitě práce je neefektivní.
Žádá aby byl přítomen u návrhu projektování v rozmístění osvětlení na halách člen odborů (pan
Topol a Carvan).
V době kdy nebude moci být při měření, kontrole apd. pan Topol, Carvan aby byl přítomen
zástupce odborů s odkazem na mistra p. Masopusta, který je objektivně s problematikou seznáme.

Prostřednictvím PV OS DOSIA jednat o zastavení práce v noci než bude provedeno předepsané
osvětlení a nebude takto poškozováno zdraví.
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ZV úkoluje pana Koukala - aby projednal na dílčí provozní komisi podezření, že někteří výpravčí
neuznávají oprávněné prodlužování N.

Pan Koukal - zatím sice je uvedeno v interním předpise DlI3, ale připravuje se změna, ústní
doporučeni dispečinku na provozní komisi, neWásit, nevolat malá zpoždění vysílačkou až teprve
při větším zpoždění (kolem 20 min) nejedná-li se např. o školní spoj apd.

ZV úkoluje pana Brože - projednat není placena čekačka při zájezdech objednaných městem.

zv OS bere na vědomí odškodnění prac. úrazů těchto zaměstnanců viz. příloha.

Zapsal a zpracoval jednatel
ZV OS DOSIA Kačerov

Václav Bureš.



PREZENČNÍ LISTINA
Jednání ZV- os DOSIA Kačerov - Autobusy 8.10.2008 od 9.30 hod.

poř.
JménočIslo

I BENDA M.

2 BLÁHA J.

3 BROŽ S.

4 BUREŠ V.

5 CARVAN P.

6 HRUŠKA L.

7 MAŠEK V.

8 TOMÁŠEK Z.

9 TOPOL J.

10 DVOŘÁK J.

11 KOUKALI!

12

13

14 HOSTÉ

15 BURIÁNEK J.
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24
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